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گروه سیاســی - خاطره میرزا: اولین 
کنگره بین المللی بانوان تاثیرگذار عصر جمعه 
۳۰ دی  ماه  با حضور انســیه خزعلی معاون 
امور زنان رئیس جمهور و همســران رؤســای 
دولت هــای کشــورهای مختلف در ســالن 
اجلاس سران در تهران برگزار شد؛ کنگره ای 
که نه مشخص است به چه دلیلی برگزار شده 
و نه اســامی کامل میهمانــان آن که مدعی 

تاثیرگذاری آن هستند اعلام شده است. 
ایــن کنگــره با حضــور جمیله ســادات 
علم الهدی همسر ابراهیم رئیسی و سخنرانی 
زینــب نصرالله دختر ســید حســن نصرالله 
دبیرکل حزب الله لبنان برگزار شــد. اما از کل 
زنان عرصه سیاست یا همسران سیاستمدارانی 
کــه به این کنگــره دعوت شــده بودند تنها 
همســران رؤســای جمهور و نخســت وزیر 
چهار کشــور به این کنگره آمدند: ارمنستان، 
بورکینافاســو، قرقیزســتان، صربستان! حتی 
همسر رییس جمهور کشــور دوست و برادر 
سوریه هم حاضر نشــد به این کنگره بیاید و 
فرســتاده ویژه رئیس جمهور سوریه به ایران 
آمد. بانوی اول نیجریه هــم خودش نیامد و 
یک نفر را به جای خود فرستاد! بقیه حاضران 
هم  همسر رئیس جمهور اسبق گینه، همسر 
رئیس جمهور اســبق نیجر و بانوی اول سابق 
ســریلانکا بودند و تمام! حتی یک شخصیت 
برجســته سیاسی یا همســر یک شخصیت 

برجسته سیاسی هم در بین میهمانان نبود!

در بیــن افرادی هم که مــورد تقدیر قرار 
گرفتند هیچ چهره برجســته ای نبود. اولین 
جایــزه خارجی به خانم لی محقق برجســته  
حوزه شیمی و استاد دانشــگاه کشور تایلند 
تعلق گرفــت. جایزه دوم به ســوده غفوری 
فرد دکتــرای ژنتیک پزشــکی از ایران اهدا 
شــد. خانم الینا از بانوان برجسته روسیه نفر 
برگزیده ســوم بود و خانم زهرا امام جمعه از 

دانشمندان ایرانی نیز نفر چهارم بود.

خانــم مریا بتریز یونس بانــوی تأثیرگذار 
آرژانتین هم نفر برگزیــده پنجم بود. مژگان 
زندی دارای مقالات متعدد در حوزه شیمی و 
پلیمر به عنوان نفر ششــم و پن آبه شیامی از 

چین به عنوان نفر هفتم جایزه گرفتند.
مشــخص نیســت این افراد بر مبنای چه 
شــاخص هایی و توســط چه هیاتی به عنوان 

نفرات برگزیده معرفی شده اند.
حتی شــیوه انتخــاب زنانی کــه به ایران 

دعوت شــدند نیز مشخص نیست. فقط گفته 
شــده »فراوانی دیگرانِ اثــر پذیر«، »کیفیت 
اثــر گــذاری در تغییــر دیگــران«، »نقش 
آفرینــی مادران«، »نقــش آفرینی جهادی و 
حرکت های ایثارگرانه و جهاد گرانه«، »شرایط 
ویژه محیــط« و »نوع تاثیرگــذاری متاثر از 
محیط« و »تعیین عرصه اثرگذاری« از جمله 
شاخص های انتخاب زنان در کنگره زنان تاثیر 

گذار بوده است.

پرســش اسسی اینجاست که معاونت امور 
زنان رئیس جمهور از چه جایگاهی و بر مبنای 
کدام مصوبه، چنین کنگره پرخرجی را برگزار 
کرده است؟ در این  کنگره بنا به اعلام مقامات 
رسمی، ۳۰۰ میهمان خارجی حضور داشتند. 
با یک حســاب سرانگشــتی بابت هزینه های 
سفر، اقامت، غذا و بازدیدها و هدایا و ... در می 
یابیم که هزینه برگزاری این کنگره میلیاردها 

تومان بوده است.
در شــرایطی که کشور با مشکلات فراوان 
اقتصادی دست و پنجه نرم می کند و تورم و 
گرانی، امان مردم را بریده، برگزاری این کنگره 
بــا هزینه های کلان، با یک ســری میهمانان 
گمنام که در خوشــبینانه ترین حالت همسر 
روســای جمهور یا نخســت وزیر تنها چهار 
کشــور کمتر تاثیرگذار و همچنین همسران 
روســاس جمهور اسبق دو ســه کشور درجه 
چندم هســتند و حضورشان هیچ دستاوردی 
ندارد، دولت چرا چنیــن کنگره ای را برگزار 
کرده اســت؟ اینکه انســیه خزعلی و همسر 
رئیس جمهور پشت برگزاری این کنگره بودند 
ایا مجوز قابل قبولی برای برگزاری آن است؟ 
انتظار می رود دولت رئیســی که با شعار 
حمایت از محرومان و مســتضعفان روی کار 
آمده، اسامی میهمانان، مسئولیت یا شاخصی 
که موجب دعوت از میهمانان شده و همچنین 
هزینه های برگــزاری این کنگــره را به طور 

روشن اعلام کند. 

ریخت و پاش دولت رئیسی برای زنان گمنام!

ضرورت شفاف سازی درباره هزینه برگزاری کنگره زنان تاثیرگذار

عیسی امینی مدیر پیشین گروه حقوق خصوصی دانشکده 
حقوق دانشــگاه آزاد تهران مرکز می گوید که او و جلیل 
مالکی رئیس پیشــین این دانشــکده از تدریس در این 

دانشگاه تعلیق شده اند.
به گزارش ایسنا، عیســی امینی که سابقه ریاست کانون 
وکلای دادگســتری مرکز را نیز دارا است، یادداشتی در 
اینســتاگرام خود در این باره منتشر کرده که بخش هایی 

از آن را می خوانید:
»در ســال ۱۳۹۸ و در زمان ریاست آقای دکتر آقامیری 
بر دانشــگاه تهران مرکز )سرپرست فعلی دانشگاه شهید 
بهشــتی!(، تمدید مدیرگروهی این جانب به امضای فرم 
التزام به نظام منوط گردید. علی رغم آنکه این جانب سال ها 
مدیرگروه بوده و همواره ملتزم به قانون بوده ام، به هرحال 
عدم امضای فرم به اتمام ســمت مدیرگروهی این جانب 

منتهی شد.
معاون حقوقی وقت ســازمان دانشــگاه آزاد که اختلاف 
این جانب با ایشــان در زمان ریاست بنده بر کانون وکلای 
دادگســتری مرکز و چرایی آن بر همگان محرز اســت- 
ناگهان در زمستان ۱۴۰۰ اعضای هیات انتظامی دانشگاه 

را تغییر دادند که ترکیب هیات و رئیس آن بماند. دو هفته 
پس از تعیین اعضای جدید، ناگهان ادعایی مطرح شــد 
مبنی بر اینکه این جانب و رئیس پیشین دانشکده )جناب 
دکتر جلیل مالکی رئیس سابق کانون وکلای مرکز( چند 
سال قبل فرم امتحان جامع دانشجویان را به امضای احد 
از استادان نرساندیم و از این جهت مرتکب تخلف آموزشی 

شدیم.
پیرو این ادعای عجیب، هیــات انتظامی بدوی با حضور 
۱۲-۱۳ نفــر )برخلاف رویۀ قانونــی( و همراه با عکاس-
فیلمبردار تشکیل جلسه داد که نتیجۀ آن تعلیق دوسالۀ 

این جانبان از هیات علمی بود.
پس از اعتراض به رای، پرونده جهت رسیدگی نزد معاون 
حقوقی وقت ســازمان دانشگاه آزاد و معاون ایشان ارسال 
شد! رای به فوریت تایید گردید و بدون بیان این حقیقت 
که فرمِ نمرۀ دانشــجویان توسط اســتاد بدواً امضا شده 
بود و همان نمره اســت رای به نحوی انشــاء و در محیط 
مجازی منتشــر گردید که گویی دانشکده نمرۀ استاد را 
قبل از اعلام وی، ثبت کرده اســت. این در حالی است که 
استاد پس از اعلام نمره قصد تغییر نمره را داشته و رئیس 

دانشکده با آن مخالفت کرده و فوراً  موضوع را به معاونت 
آموزشی منعکس نمود.

باتوجه به شائبۀ پرونده سازی و سخت شدن احقاق حق، به 
ســازمان بازرسی کل کشور شکایت بردم و هیات قضایی 
)متشــکل از چند بازرس، بازرس کل، قضات عالی رتبه و 
معاون سازمان( طی گزارش قضایی ده صفحه ای به رئیس 
سازمان دانشگاه آزاد )آقای دکتر طهرانچی( اعلام کردند 
که فرم اعلام نمرۀ آزمون جامع به امضای اکثریت استادان 
حاضر رسیده و اســتاد مربوطه نیز قبلًا نمرۀ دانشجویان 
را به طور کتبی اعلام کرده اســت. طبعاً هرکسی می داند 
دانشکده به جهت تعیین تکلیف امور آموزشی دانشجویان 
ازجملــه انتخاب واحد و ثبت نام نیم ســال بعد، برای فرمِ 
شــکلی منتظر امضای هر پنج استاد نمی ماند و به همان 
نمرۀ اعلامی استاد و امضای اکثریت اکتفاء می کند. جالب 
توجه آن اســت که استاد مربوطه فرم هیچ دانشجویی را 
امضا نکرده و به ارسال فرم نمره اکتفاء نموده بود. به ویژه 
رئیس واحد مرکز، همین نمره با فرم مزبور را مطابق رویۀ 
جاری، قانونی دانست و تایید نهایی کرد ولی این پرونده را 
هم تشکیل داد. پس از رسیدگی و گزارش رسمی سازمان 

بازرسی کل کشور، دانشگاه در تاریخ ۱۵/۶/۱۴۰۱، دستور 
توقف آرای انتظامی و طرح در هیات عالی دانشگاه را صادر 
نمود. البته در این میان، به نحوی به بنده اشاره شد تا در 

بیان دیدگاه ها و اظهارنظرهای خود دقت کنم.
هرچند تصور می شــد این مستمســکِ بی اساس چهار 
ســال قبل منتفی گردید، ولی مشخص شد چنین نبود و 

مصلحت بر توقف هیات علمی این جانبان بود.
گویا اخیراً اعلام شــده است صلاح بر نبودن ماست. امروز 
کافی است ببینید در آن دانشگاه و دانشکدۀ منظم و قویِ 
گذشــته چه می گذرد، مدرسان آن چه کسانی هستند و 

وضعیت آن به کجا رسیده است.
ایــن آقایــان باید بدانند کــه هرچند لــذت همراهی با 
دانشجویان و علم آموزی بی پایان است، ولی این جانب نه به 
نفس هیات علمی محتاجم و نه این گونه خصومت ورزی ها 
مــن را از فعالیت و پژوهش ناامید می ســازد و نه ســند 
محکومیت ماســت و نگرانی و هشــدار من از این گونه 
حذف ها و جریانات و آیندۀ دانشگاه هاست. تردیدی ایجاد 
نشود که من در دادخواهی و بیان حقایق پای پس نخواهم 

کشید.«

پارلمان اروپا در اقدامی خواســتار قرار گرفتن نام ســپاه 
پاســداران ایران در فهرست تروریستی اتحادیه اروپا شده 
است. در این ارتباط ســردار محمد اسماعیل کوثری در 
گفتگــو با جماران گفت: این عمــل پارلمان اروپا، آب در 
هاون کوبیدن اســت. به این علت کــه حتی قوانینی که 
خودشــان در سازمان ملل نوشتند با چنین موضوعی که 
در پارلمان اتحادیه اروپا به تصویب رسیده است هم خوانی 
ندارد. ســپاه از ۴۳ سال قبل در قانون اساسی ایران و در 
قوانین مشــخص رسما تشکیلات نظامی است. این کاری 
که امروز اروپایی ها انجام دادند از روی عصبانیتی است که 
مقابل آن ها محکم ایستاده ایم. خصوصا ضربات سنگینی 
که از طریق سپاه به آنان وارد شده است باعث شده دست 
به چنین عملی بزنند که هیچ اثری نیز در روابط بین الملل 
ندارد. ســپاه کار خود را می کند و نظام جمهوری اسلامی 

مقتدرانه کار خود را پیش می برد.
وی در ارتباط با دستگیری جاسوس انگلیس گفت: قانونا 
همان جاســوس انگلیس محاکمه شده اســت. با وجود 
وکیل، به اندازه ای اسناد و مدارک قوی بود که خود متهم 
اعتراف کرده و از این قبیل موردها طی ۴۳ ســال باز هم 
بوده است و آن ها در این زمینه بازی در می آورند، چرا که 
دســت این ها از نظام جمهوری اسلامی ایران قطع شده 
اســت. لذا این ها چنین کارهایی می کنند که هیچ اثری 
ندارد و خودشــان را ضایع می کنند، زیرا ملت ها دیگر به 
حرف آن ها توجــه نمی کنند. به این خاطر حضور و نفوذ 
آن ها در میان ملت ها کمرنگ شده است و از این موضوع 

بسیار عصبانی شدند.
کوثــری از ادامه تحریم ها توســط غربی ها نیز گفت: این 
همه ایران را تحریم کردند، به کجا رســیدند؟ این ها تنها 

مدعی دموکراسی هستند و با آن گوش دنیا را پاره کردند 
و می گویند ما آزادی داریم و این دروغ را به خورد ملت ها 
دادند و چون دستشــان رو شده است این کارها را انجام 

می دهند و این در حالی است که هیچ اثری ندارد.
نماینده مردم تهران در مجلس شــورای اسلامی با وجود 
تحریم سپاه در ادامه روند مذاکرات برجام تصریح کرد: در 
برجام تا زمانی که آمریکایی ها به تعهدات خود عمل نکنند 
همین بســاط است. دولت قبل در برجام به توافق رسید، 
ما به تعهدات خود عمل کردیم اما این آمریکایی ها بودند 
کــه به تعهدات خود عمل نکردند، ترامپ آمد و گفت من 
قبول ندارم و همه چیز را کنار گذاشــت! حال چه چیزی 
باعث شده دوباره به دنبال برجام آمدند؟ برجام اگر دوباره 
ادامه پیدا کند که ما آن را صد در صد قبول داریم، بیایند 
و به تعهدات خود عمل کنند تحریم ها را بردارند تا مذاکره 

صورت بگیرد و ادامه پیــدا کند. وی تاکید کرد: مردم ما 
علیــه تصمیم پارلمان اروپا در قبال تحریم ســپاه حرف 
دارند؛ به این خاطر که سپاه به نفع و برقراری امنیت مردم 
را همیشــه به عهده گرفته و مســئولیت پذیرفته است و 

امروز اروپا در نزد مردم ایران زیر سوال رفته است.
کوثــری در پایان افزود: ما کار خــود را انجام می دهیم و 
آن ها با این کار به نتیجه نمی رسند چون غیرمنطقی و غیر 
قانونی حتی از نگاه بین الملل است و به هیچ راهی بلکه به 

ضرر خودشان تمام خواهد شد.

شفقنا نوشت: وحیدی گفت: فعلًا، تغییر فوری استانداران 
در دستور کار نیست، ولی طبیعتاً مراحل ارزیابی علملکرد 
همه مسئولینی که مربوط به حوزه وزارت کشور هستند 

در دستور کار قرار دارد.
احمد وحیدی درباره اینکه »بنا بود در دولت ســیزدهم 
اختیارات اســتانداران افزایش یابد، اما چرا هنوز تغییری 
در این زمینه شــاهد نیستیم؟« گفت: افزایش اختیارات 
اســتانداران مــورد تأکید رئیس جمهور بوده و هســت، 
پیشــنهادهای لازم در ایــن موضــوع تهیه شــده و به 
کمیسیون مربوطه ارجاع شده و در حال بررسی هستند. 

وی ادامــه داد: در صورت موافقت بــا افزایش اختیارات 
اســتانداران، می توانیم تا حدود بسیاری تمرکز گرایی را 

کاهش دهیم.
وحیدی درباره اینکه آیا وزارت کشور برنامه ای برای تغییر 
استانداران دارد؟ بیان کرد: فعلًا تغییر فوری استانداران در 
دســتور کار نیست، ولی طبیعتاً مراحل ارزیابی علملکرد 

همه مسئولینی که مربوط به حوزه وزارت کشور هستند 
در دستور کار قرار دارد.

وی درباره آخرین وضعیت انتقال گاز به تربت جام، اظهار 
داشت: علت اصلی قطع گاز در تربت جام این بود که این 
شهرستان در آخر خط انتقال بود و افت فشار موجب شد 
برای مدتی گاز قطع شــود. آنچه مسئولین انجام دادند 

اعم از وزارت نفت، استانداری و فرمانداری، اقدامات بسیار 
خوبی بوده است. مســئولین تلاش کردند که با رساندن 
بخاری ها، نفت سفید و سایر اقداماتی که لازم بود، مشکل 

قطعی گاز در تربت جام را برطرف کنند.
وحیدی درباره احتمال تغییر فرماندار تربت جام به دلیل 
نارضایتی برخی مردم از عملکرد این مســئول در زمان 
قطعی گاز، گفت: ما هنوز دلیلی برای تغییر فرماندار تربت 
جام پیــدا نکردیم و باید ارزیابی کنیــم که آیا کوتاهی، 
از ســوی این مســئول بوده اســت؛ تاکنون گزارشی از 

کوتاهی ها دریافت نکردیم.

جمعی از نمایندگان دانشــجویی دانشــگاه های مختلف 
پیش از ظهر دیروز )شــنبه( در جلســه ای سه ساعته 
با معاون اول رئیس جمهور به تشــریح دغدغه ها و ارائه 
پیشــنهادات خود در خصوص مســائل جاری کشــور 
خصوصا در حوزه اقتصادی پرداختند. به گزارش ایســنا، 
محمد مخبر در این جلســه با اشــاره به رویکرد جدی 
دولت ســیزدهم مبنی بر تعامل بــا طیف های مختلف 
دانشجویی در دانشگاه های کشور، گفت: دولت از ارتباط 
با دانشــگاهیان استقبال می کند و آماده تعامل صحیح و 

منطقی با دانشجویان است. 
معــاون اول رئیس جمهور با اشــاره به برخی دیدارهای 

خود با دانشــجویان، افزود: دانشجویان به دلیل ارزیابی 
میدانی که دارند، از دانش و دیدگاه هایی دقیق نســبت 
به مسائل جامعه برخوردار هستند که این دیدگاه ها برای 
سیاست گذاری و تصمیم گیری های دولت مفید و راهگشا 

خواهد بود.
وی ثبات و آرامش را لازمه توســعه و پیشــرفت کشور 
دانست و تاکید کرد: دشمنان خارجی با تولید روایت های 
نادرســت و هراس افکنی به دنبال فرار سرمایه و ایجاد 
ناامنی اقتصادی در کشور هستند تا بتوانند مانع حرکت 
جمهوری اسلامی به سمت اهداف متعالی خود شوند که 
این توطئه نیز با تلاش هــای دولت و یاری مردم خنثی 

می شود.
در این جلســه که رئیس کل بانــک مرکزی نیز حضور 
داشــت، دکتر مخبر بــه برخی ســوالات و دغدغه های 
دانشجویان در خصوص مسائل مختلف کشور پاسخ داد و 

با آنان در فضایی صمیمانه به گفت و گو پرداخت.
در ادامه این جلسه دکتر فرزین رئیس کل بانک مرکزی 
نیز به سوالات دانشــجویان درباره بازار ارز و راهکارهای 
دولت برای ســاماندهی نرخ ارز پاسخ داد و گفت: امروز 
بانک مرکــزی از نظر منابع و ذخایــر ارزی و طلا هیچ 
محدودیتی ندارد و عامل اصلی نوســان در نرخ ارز آزاد، 
فضاسازی های رسانه ای و عملیات روانی در جامعه است.

وی با بیان اینکه اختیــارات لازم برای مدیریت بازار ارز 
اخذ شــده اســت،  گفت: به زودی بازار مبادله طلا و ارز 
در راســتای مدیریت بازار آزاد راه اندازی خواهد شد. وی 
تصریح کرد: مدیریــت ارز نیازمند ایجاد آرامش در بازار 
اســت و با توجه به گشــایش های خوب ارزی که اخیرا 
صورت گرفته، فضای مثبت روانی در بازار تقویت شده و 

نرخ ارز به ثبات بیشتری خواهد رسید.
در این جلســه دانشــجویان دانشــگاه های مختلف نیز 
ســوالات و دغدغه های خــود را در خصوص بــازار ارز، 
خودرو و ســایر سیاست های پولی و مالی دولت مطرح و 

پاسخ های خود را دریافت کردند.

تعلیق مدیرگروه و رئیس پیشین دانشکده حقوق دانشگاه آزاد تهران مرکز از تدریس

سردار کوثری: 

برجام را »صددرصد« قبول داریم 

وزیر کشور: 

»تغییر فوری« استانداران، »فعلا« در دستورکار نیست 

مخبر در نشستی سه ساعته با جمعی از دانشجویان:

دشمنان به دنبال فرار سرمایه و ایجاد ناامنی اقتصادی در کشور هستند

پیام تسلیت رهبر انقلاب
در پی درگذشت همسر آیت الله سبحانی

رهبر انقلاب اسلامی در پیامی درگذشت همسر آیت الله آقای حاج شیخ جعفر 
سبحانی را تسلیت گفتند. به گزارش ایسنا، متن پیام حضرت آیت الله خامنه ای 

به این شرح است:
بسم الله الرحمن الرحیم

حضور مبارک آیۀالله آقای حاج شیخ جعفر سبحانی دامت برکاته
درگذشت همسر گرامی آن جناب را تسلیت عرض میکنم و تسلّای جنابعالی 
و دیگر بازماندگان و رحمت الهی برای آن مرحومه را از خداوند متعال مسألت 

مینمایم.
سیّدعلی خامنه ای

۱ بهمن

معاون اول قوه قضائیه:
هیات رسیدگی به پرونده های کثیرالشاکی به  زودی 

تشکیل می شود
معاون اول قوه قضائیه گفت: پیشــنهادی از قوه قضائیه به ریاســت جمهوری 
مبنی بر تشــکیل هیئتی با حضور معاون اول قوه قضائیــه، نائب رئیس اول 
مجلس و معاون اول رئیس جمهور برای رسیدگی به پرونده های کثیرالشاکی 
مورد موافقت رئیس جمهور واقع و ابلاغ شده است و به زودی این اتفاق می افتد.

به گزارش ایسنا به نقل از قوه قضائیه، حجت الاسلام محمد مصدق در حاشیه 
اولین جشنواره آثار حقوقی نیروهای مسلح، درباره زمان برگزاری آزمون کانون 
وکلا گفت: معاونت حقوقی قوه قضائیه در حال بررســی این موضوع اســت و 
جلســاتی با روسای کانون ها گذاشته اند. وی با بیان اینکه مطالبه مردم درباره 
برگزاری آزمون  وکالت مطالبه به حقی است، افزود: اگر این آزمون امسال برگزار 

نشود حتما سال بعد برگزار می شود.
مصدق درباره آخرین وضعیت رســیدگی به پرونده های کثیرالشــاکی گفت: 
پیشــنهادی از سوی قوه قضائیه به ریاست جمهوری داده شد مبنی بر اینکه، 
هیئتــی با حضور معاون اول قوه قضائیه، نائب رئیس اول مجلس و معاون اول 
رئیس جمهور تشکیل شود و پرونده های کثیرالشاکی را بررسی کنند و نتایج 
را به شــورای عالی هماهنگی اقتصادی پیشنهاد دهند. معاون اول قوه قضائیه 
خاطرنشــان کرد: خوشبختانه اخیراً این پیشنهاد مورد موافقت رئیس جمهور 

واقع و ابلاغ شده است و به زودی این اتفاق می افتد.
 

حضور »قالیباف« در ستاد کل فرماندهی سپاه
رئیس مجلس شــورای اســلامی در ستاد کل فرماندهی ســپاه حضور یافت. 
محمدباقر قالیباف در اولین ســاعات بامداد دیروز با حضور در ستاد فرماندهی 
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی برای اعلام حمایت از این نهاد مردمی و انقلابی 
با سردار سلامی فرمانده کل سپاه دیدار و گفت وگو کرد. وی  گفت: اگر شورای 
اروپا بخواهد دریچه عقلانیت را ببندد و در جهت دفاع از تروریسم حرکت کند، 
ما در مجلس شورای اسلامی آماده ایم با هر اقدامی که بخواهد ثلمه ای به سپاه 

پاسداران وارد کند، با قاطعیت برخورد کنیم.

توضیح واعظی درباره ادعای بازداشت 
یکی از وزرای روحانی 

منیبان نوشت: رئیس دفتر روحانی در دولت دوازدهم گفت: اگر یکی از اعضای 
دولــت و وزرا در زندان بودند قطعا من در جریان قرار می گرفتم اما هیچ کس 
در زندان نیست. محمود واعظی، رئیس دفتر حسن روحانی در دولت دوازدهم، 
با ادعای کریمی قدوســی مبنی براینکه یکی از وزاری دولت روحانی اکنون به 
دلیــل ارتباط با علیرضا اکبری در زندان به ســر می برد گفت: اکبری با هیچ 
یک از وزاری ما ارتباطی نداشت او ارتباط محدودی با دبیر خانه شورای عالی 
امنیت ملی داشت که به دولت مربوط نمی شود. او افزود: این اقایی که این ادعا 
را مطرح کرده قبلا هم ادعاهای دیگری داشته که هیچ کدام اثبات نشده است. 
واعظــی در پایان گفت: اگر یکی از اعضــای دولت و وزرا در زندان بودند قطعا 
من در جریان قرار می گرفتم اما هیچ کس در زندان نیســت و او اولین نفری 
اســت که چنین ادعایی دارد. کریمی قدوسی در توییتر مدعی شده بود: یکی 
از وزرای دولت روحانی که با اکبری  جاســوس معدوم شده انگلیس خبیث در 

ارتباط بوده، هم اکنون در زندان است.

شرط سردار نقدی برای »تغییر دین« خود به مسیحیت
سردار محمدرضا نقدی معاون هماهنگ کننده سپاه پاسداران گفت: اگر اروپا 
پیشرفت هایی که در ۴۰ ســال گذشته داشتند، شیب و شدت اوج گیری آن 
به اندازه زنان ایران بود من به دین آن ها در می آیم. در ویدئوی کوتاهی که از 
سخنان وی در خبرگزاری فارس منتشر شده، او می گوید، امید به زندگی زنان 
از ابتــدای انقلاب تاکنون ۹۳ پله صعود کرده و زنان در برخی عرصه ها ۲۰۰۰ 

برابر پیشرفت داشته اند بنابراین ما در حوزه زنان طلبکار هستیم نه بدهکار.

بررسی جزئیات لایحه بودجه ۱۴۰۲ 
در کمیسیون های مجلس 

رســیدگی به جزئیات لایحه بودجه ۱۴۰۲ کل کشــور در دستور کار این هفته 
کمیســیون های مجلس قرار دارد و هر کمیســیون بندهــا، تبصره ها و بودجه 
اختصــاص یافته بــه بخش های تخصصی در این لایحه را بررســی می کند. به 
گزارش ایرنا، بر اساس برنامه اعلامی مجلس،  کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی گزارش رفتارهای مداخله جویانه و اقدامات آلمان علیه جمهوری اسلامی 
ایران را این هفته بررسی می کند. کمیسیون اصل ۹۰ دوشنبه - سوم بهمن - با 
حضور احمد وحیدی وزیر کشور، سید جواد ساداتی نژاد وزیر جهاد کشاورزی، 
علیرضا زاکانی شــهردار تهران و نمایندگان سازمان تعزیرات حکومتی مدیریت 
و تنظیم بازار کالاهای اساســی و رفع موانع حمایت از تولیدکنندگان و مصرف 
کنندگان محصولات کشــاورزی را بررســی می کنند. همچنین این کمیسیون 
در جلســه دیگری با حضور پیمان جبلی، رئیس سازمان صدا و سیما و محمد 
مهدی اسماعیلی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی و رئیس سازمان تنظیم مقررات 
رســانه های صوت و تصویــر فراگیر طرز کار دســتگاه های ذیربط در خصوص 

سامانه های نمایشی ناشر محور و کاربر محور را بررسی خواهد کرد.
کمیسیون آموزش تحقیقات و فناوری در جلسه روز یکشنبه - دوم بهمن - طرح 

اساسنامه سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور را بررسی می کنند.
سیدصولت مرتضوی وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی روز دوشنبه برای پاسخگویی 
به سوالات تعدادی از نمایندگان در کمیسیون اجتماعی مجلس حضور می یابد. 
کمیسیون اقتصادی مجلس نیز روز دوشنبه میزبان سید احسان خاندوزی وزیر 
امور اقتصادی و دارایی اســت تا پاسخگوی سوالات نمایندگان باشد. کمیسیون 
عمران نیز با حضور وزیر راه و شهرســازی طرح دو فوریتی کنترل و ساماندهی 

اجاره بهای املاک مسکونی را مورد رسیدگی قرار خواهد داد.

مصباحی مقدم: 

دولت رئیسی »ثروت آفرینی« نکرده است
حجت الاســلام غلامرضا مصباحی مقدم، بیش از یک هفته قبل در گفت وگو 
با خبرآنلاین از دغدغه های خود برای ارتقاء حوزه های سیاست و اقتصاد ایران 
ســخن گفت. از آن جا که این روزها رســانه ها پیگیر تحقق برنامه های رئیس 
جمهور سیزدهم هستند، خبرآنلاین نیز از وی در مورد برنامه هفت هزار صفحه 
ای رئیسی پرسید که در پاسخ گفت درجلسه ای از آقای رئیسی برناهم مذکور 
را مطالبه کرده اند، ولی چیزی به دستشــان نرسیده است. او افزود که برنامه 
مدونی از رئیس دولت ســیزدهم سراغ ندارند و از پیشنهادهای خود به رئیس 
جمهور گفتند. این گفت و گو پس از انتشار، بازتاب هایی داشت و در پی انتشار 
این مطلب دولتی ها بیکار ننشســتند، چنانکه براســاس گفته آقای مصباحی 
مقدم، رئیس دفتر رئیس جمهور در تماس با ایشان، از ارسال برنامه سند تحول 
به ایشان و سایر اعضاءمجمع سخن گفتند. غلامرضا مصباحی مقدم در گفت 
و گو با »خبرآنلاین« در نهایت تاکید کرد که ســند مذکور برای ایشان ارسال 
شده، و از رئیس جمهور تشکر کرده اند. او درباره سند تحول دولت تاکید کرد 

»من سند تحول دولت مردمی را دیدم، سند، جامع و کامل بود«
عضو مجمع تشــخیص مصلحت نظام با انتقاد از اینکه انتظار این را داشته تا 
نتایج برنامه های اقتصادی دولت به »ثروت آفرینی« منتهی شــود، اذعان کرد 
»همان طور که قبلا هم گفته ام، مســئله من، مســئله ثروت آفرینی است که 

چنین چیزی از دولت ندیده ام«.

اخبار کوتاه

معاون رئیس جمهور و رئیس ســازمان حفاظت محیط 
زیســت اعلام کرد: اجازه تخصیص بودجه به طرح هایی 
که از پیشرفت فیزیکی بالا برخوردار نبوده و فاقد مجوز 

زیست محیطی باشند، داده نمی شود.
علی سلاجقه روز شــنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا، 
درباره اینکه گفته شــده در لایحه بودجه ســال آینده 
کشــور ۴۱۱ طرحی که هنوز ارزیابی زیســت محیطی 
ندارند، ردیف اعتبار دریافت کرده اند، اظهار داشت: سال 
گذشته نیز چنین بحثی درباره طرح های عمرانی مطرح 

شد و ما امسال غربالگری و طبقه بندی کردیم.

رئیس ســازمان حفاظت محیط زیست اظهار داشت بر 
این اساس، مکلف کردیم طرح هایی که پیشرفت بالاتر از 
آن حد برخوردار هستند، گزارش ارزیابی محیط زیست 
و همراه با مجوزها انجام شــود اما اگر طرح ها در مرحله 
بالاتر از حد پیشرفت قرار نگرفته باشند، اجازه تخصیص 

بودجه به آنها داده نمی شود.
طرح های بــدون ارزیابی زیســت محیطی همــواره از 
چالش هــای ســازمان حفاظت محیط زیســت با دیگر 
دســتگاه های اجرایــی بوده اســت؛ دولت بــرای حل 
این مشــکل آیین نامــه ای با عنــوان »ارزیابــی اثرات 

زیســت محیطی طرح هــا و پروژه های بــزرگ تولیدی، 
خدماتی و عمرانی« تهیه کرده که بر اساس آن مجریان 
طرح ها می بایســت برای انجام مسئولیت اجتماعی خود 
در پاسداری از محیط زیست، در مرحله امکان سنجی و 
مکان یابی طرح ها، گزارش ارزیابی اثرات زیست محیطی 
مربوط را تهیه و برای بررسی و تأیید به »کارگروه ارزیابی 
اثرات زیســت محیطی« ارائه کنند کــه معاون محیط 
زیست انسانی ســازمان محیط زیست، نماینده سازمان 
برنامه و بودجه و نماینده ای از دســتگاه اجرایی مسئول 

طرح، عضو آن هستند.

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست: 

طرح های فاقد ارزیابی زیست محیطی با پیشرفت فیزیکی کم، بودجه نمی گیرند


